

Colleen E. Chute from the Saskatchewan Native Women's Association made a statement and with Christine Smillie answered questions.

The witnesses from Panel II made statements and answered questions.

Jonina Male from the Saskatchewan Association for Children and Adults With Learning Disabilities made a statement and with Gillian McDougald answered questions.

Janice Webster from the Alternatives for Single Parent Women made a statement and answered questions.

Wendy Epp and Anita Ahenakew from the Early Childhood Development Program (Prince Albert) made a statement and with Mary-Jane Brown answered questions.

Rita Wolfe.

The witnesses from Panel III made statements and answered questions.

At 6:37 o'clock p.m., the Committee adjourned until tomorrow morning.

Colleen E. Chute, de la Saskatchewan Native Women's Association, fait une déclaration, puis elle-même et Christine Smillie répondent aux questions.

Les témoins du Groupe II font des déclarations et répondent aux questions.

Jonina Male, de la Saskatchewan Association for Children and Adults With Learning Disabilities, fait une déclaration, puis elle-même et Gillian McDougald répondent aux questions.

Janice Webster, de Alternatives for Single Parent Women, fait une déclaration et répond aux questions.

Wendy Epp et Anita Ahenakew, du Early Childhood Development Program (Prince Albert), font une déclaration puis elles-mêmes et Mary-Jane Brown répondent aux questions.

Rita Wolfe.

Les témoins du Groupe III font des déclarations et répondent aux questions.

À 18 h 37, le Comité s'ajourne jusqu'au lendemain matin.

Greffier de Comité

Richard Dupuis

Clerk of Committee